
                         

 

Minnesanteckning Enhetsledare 230509 Mörbylånga  

Närvarande: Fredrik, Åsa, Frida, Heidi, Carin  

 

1. Vi diskuterade inledningsvis att det är svårt för alla att hinna ta ut 10 % till detta uppdrag pga 
den stora belastningen som finns i verksamheterna. Vi får följa utvecklingen och se hur det 
kommer att påverka APÖ. 
 

2. Vi diskuterade vidare att ändra inriktning på enhetsledaruppdraget till ett mer renodlat 
uppdrag att vara ansvarig inom enheterna för utbildningsfrågor och vara huvudhandledare 
och kalla uppdraget ”utbildningssamordnare” istället. Det är då lättare att se vilka 
arbetsuppgifter som är i fokus och det blir lättare att vara självständig i rollen kontra 
verksamhetschefen.  
 

3. En förfrågan har kommit till hälsocentralerna om att starta klinisk utbildningsmottagning 
(KUM) (handledd mottagning med läkar- och sjusköterskestudenter i grupp) våren 2024. 
Denna information har inte nått enhetssamordnarna. Styrgruppen kommer att diskutera 
detta vidare och vi får återkomma till hur APÖ förhåller sig till detta eftersom det kräver en 
hel del resurser. 
 

4. Vi kommer att föreslå styrgruppen på deras möte 29/5 att göra en revidering av strukturen 
och inrätta en ”forskningsledare” bla eftersom den akademiska ledaren ska arbeta centralt 
med att bygga upp fler akademiska enheter i regionen och vi tror forskningsverksamheten på 
Öland tjänar på att ledas på Öland.  
 

5. Alla tre hälsocentralerna planerar att ha en person ansvarig för sjuksköterskeprogrammen 
och en ansvarig för läkarprogrammet. Alexander och Åsa kommer att fokusera på sina 
forskarstudier och därför ersättas till hösten. Vi får se hur det blir i kommunerna om det blir 
studenter från socionomprogrammet så kanske det kan bli aktuellt att ha två även där. 
Socionomprogrammet vill gärna ha ut studenter på Öland men det har varit svårt att få 
praktikplatser. Något vi får diskutera framöver. 
 

6. Vi har inget planerat möte i juni utan vi skickar ut info efter styrgruppsmötet med aktuell 
information. Vi planerar ett möte i augusti innan vi ses för planering den 7/9. 
 

7. Avslutningsvis visade Fredrik oss runt i huset. 

 

Förslag på mötestider i höst: 20/9, 18/10, 22/11, 20/12, samtliga dagar kl 15.00-16.00 

 

/Carin 


